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Dag Ernst,

Hierbij stuur ik je de bijgewerkte lijnen voor de uitloop.

oe
+++

Vooruitkijken persco
- We hebben vorige week aangekondigd welke versoepelingen er op tafel liggen.
- Gister heeft het OMT daarover advies uitgebracht. Zij zien geen belemmeringen.
- Vandaag nemen we een definitief besluit en daar communiceer ik vanavond over, ik ga daar nu niet op vooruit lopen.

CTB rechtszaak
- Ik heb kennisgenomen van de uitspraak van het gerechtshof over de inzet van het CTB.

- Het is goed om te zien dat het gerechtshof de lijn van de rechtbank volgt.
- Daarmee blijft het mogelijk om het CTB in te zetten.

Desgevraagd:
- Wij zullen de uitspraak nog verder bestuderen.
- Het is in ieder geval goed om te zien dat de rechter in hoger beroep ook oordeelt dat het CTB ingezet kan worden als

instrument.

Fieldlabs n.a.v. Telegraaf
- De uitkomsten van Fieldlab worden meegenomen in het opstellen van de maatregelen ter bestrijding van het virus.

- We begrijpen de teleurstelling van de evenementen sector.

- De maatregelen die we nu al lange tijd treffen ter bestrijding van het virus maakt dat zij gedurende lange tijd te maken

hebben met ingrijpende beperkingen.
- Daarbij hechten we eraan te vermelden dat deze sector zich steeds codperatief heeft opgesteld en actief heeft

meegedacht.
- De uitkomsten van Fieldlab Evenementen hebben wel degelijk bijgedragen aan het vormgeven van de maatregelen;

bijvoorbeeld bij het opstellen van het openingsplan alsook bij de andere maatregelpakketten.
- Helaas zorgt de epidemiologische situatie er voor dat de uitkomst niet altijd was wat de sector, en wij, hadden gewild.
- Uiteindelijk is het wel zo dat ongeplaceerde binnen-evenementen met publiek wat actief beweegt en gedurende langere

tijd bij elkaar is wel bij uitstek omgevingen zijn met een hoog risico op verspreiding van het virus.

- In het najaar van 2021 waren deze onder andere met coronatoegangsbewijzen en aangepaste sluitingstijden (denk aan

ADE) weer mogelijk, maar met het verslechteren van de epidemiologische situatie veranderde dat.

Desgevraagd: 24u/40u testen van te voren

- De keuze van het kabinet om aanvankelijk voor 40 uur in plaats van 24 uur geldigheidsduur te kiezen had te maken met

de uitvoerbaarheid (denk aan druk op testcapaciteit).
- Het kabinet gaf hierbij aan dat dit alleen zou gelden als de omstandigheden dit zouden toelaten.

- Op dat moment volgden we de stappen van het openingsplan.
- De epidemiologische situatie was op dat moment zo gunstig dat het verantwoord leek om grote versoepelingen ineens

door te voeren.

- Het OMT-advies ondersteunde dat ook.
- Toen tegen de zomer verslechterde de epidemiologische situatie.
- Het vorige kabinet heeft daarom op 9 juli 2021 aangekondigd om de geldigheidsduur van een testbewijs naar 24 uur

terug te brengen.

5.1.2i OMT
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Concentratie hartchirurgie
- Ik heb begrepen dat mijn voorganger hier met geen van de partijen in het proces contact over heeft gehad.
- Uiteraard heb ik begrip voor de zorgen die mensen hebben over de toegankelijkheid van medische zorg voor hun kind of

voor henzelf in hun regio.
- Ook begrijp ik de emoties en weerstand bij zorgbestuurders en zorgprofessionals, vanwege de gevolgen die dit heeft op

hun organisatie en hun eigen toekomstperspectief.
- Tegelijkertijd is concentratie van deze hoogcomplexe medisch specialistische zorg noodzakelijk.
-  Juist om ook in de toekomst goede en passende zorg te kunnen bieden aan kinderen en volwassenen met een

aangeboren hartafwijking.
- Ik sta achter het genomen besluit voor het Erasmus MC en het UMC Utrecht.
- Ik vraag de NZa om nog voor het zomerreces een impactanalyse op te leveren, die de gevolgen van de keuze voor deze

twee locaties in kaart brengt.
- Als de NZa op basis hiervan concludeert dat er gegronde inhoudelijke redenen zijn om een andere keuze te maken, ben

ik bereid dit te heroverwegen.
- De randvoorwaarde is daarbij wel dat de concentratie op twee locaties plaatsvindt.
- Ik vraag de NZa ook om te adviseren over maatregelen die eventuele ongewenste gevolgen van het besluit zoveel

mogelijk weg te nemen.

- Ik neem de vragen en de zorgen die mensen hebben zeer serieus. Het is belangrijk om voorafgaand aan de transitie van

deze zorg nauwkeurig in beeld te brengen wat de concrete gevolgen zijn voor iedereen.
- Tegelijk constateer ik dat sommige bestuurders en professionals over en weer in de media elkaar de maat nemen. Dat

geeft onzekerheid bij patiénten en hun naasten.

- Ik roep zowel de bestuurders als de professionals daarom in het belang van hun patiénten en de goede onderlinge
verhoudingen en samenwerking op deze discussie op inhoudelijke gronden te voeren en zo een zorgvuldig transitiepad in

te slaan.

Huisartsenzorg in landelijk gebied onder druk
- Ik herken de signalen uit het manifest dat de huisartsenzorg onder toenemende druk staat.

- Ik vind het van groot belang dat elke Nederlander goede toegang heeft tot huisartsenzorg.
- Binnen het huidige hoofdlijnenakkoord huisartsenzorg werk ik daarom met partijen aan het beschikbaar en toegankelijk

houden van huisartsenzorg, bijvoorbeeld door knelpunten aan te pakken in regionale arbeidsmarktproblematiek.
- Daarnaast heeft dit kabinet geld beschikbaar gesteld voor het opleiden van extra huisartsen en voor het versterken van

de organisatie van de eerstelijnszorg.
- Dit is van belang om de eerste lijn met toenemende vergrijzing en beperkte menskracht toegankelijk te houden.

Desgevraagd:
- Ik ga graag met de auteurs van het manifest in gesprek over de toekomstbestendigheid van de huisartsenzorg in

landelijk gebied.

Advies Gezondheidsraad long COVID
- De Gezondheidsraad heeft op eigen initiatief advies uitgebracht over langdurige klachten na COVID-19.
- Eris nog veel onbekend over dit ziektebeeld, zo is nog niet duidelijk hoe vaak het voorkomt, wat de risicofactoren zijn en

of vaccinatie er tegen helpt.
- Het gaat om uiteenlopende klachten in type, ernst en duur die meer dan 3 maanden aanhouden na het begin van de

infectie en die niet verklaarbaar zijn door een andere diagnose.
- De Gezondheidsraad doet aanbevelingen voor extra onderzoek: door het gebruik van een uniforme definitie, door

controlegroepen te gebruiken en te zorgen voor een goede follow-up.
- Ook adviseert de Gezondheidsraad om meer bekendheid te geven aan het ziektebeeld in de samenleving en onder

zorgprofessionals.
- Via het RIVM en ZonMw zal VWS (extra) aandacht vragen voor deze aanbevelingen t.a.v. onderzoek.
- Ook werken we aan een communicatieplan om in te zetten op herkenning in de samenleving en erkenning van langdurige

klachten na een covid besmetting.
- Daarnaast wordt er gewerkt aan een multidisciplinaire richtlijn voor de behandeling van long-covid, deze komt nog in Q1

van dit jaar uit.
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Desgevieagd: Long-COVID wordt post-COVID-syndroom?
Ook heeft de Gezondheidsraad besloten de term post-covid-syndroom te hanteren. De Gezondheidsraad heeft voor deze

naam gekozen vanuit medisch perspectief.
- Dit omdat de term ‘syndroom’ medisch gezien staat voor een nog niet nader geduide verzameling van klachten. Dat sluit

aan bij internationale literatuur.
- Daarnaast kan ‘long’ in het Nederlands onterecht verwijzen naar een aandoening aan de longen en kan ‘long’ of

‘langdurig’ en chronisch karakter suggereren terwijl daar op dit moment nog niets over te zeggen valt.
- We gaan samen met het Longfonds, C-support en patiénten bekijken in hoeverre we deze term overnemen.
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Onderwerp: Lijnen MCC 15 februari

Goedemorgen,

Hierbij de lijnen voor de uitloop van het mec. (RE vangt je op.

Groet,


